

機場快綫博覽館即日來回小童免費優惠

Free Airport Express Same Day Round Trip for Children

條款及細則

1. 優惠期由 2021 年 12 月 1 日至 2022 年 1 月 31 日，並以當日港鐵的服務時間為準。
2. 此優惠只適用於 3 至 11 歲小童使用有效八達通乘搭機場快綫由香港、九龍或青衣站往返博覽館站。
3. 如欲享此優惠前往博覽館站，乘客必須於入閘前先往香港、九龍或青衣站機場快綫客務中心出示即日活動證明及有效的小童八達通辦理優惠換領手續。手續辦理後須即時乘搭機場快綫，否則優惠將被取消。
4. 於優惠期內享有免費乘車優惠之小童，均不可享免費港鐵接駁服務，並必須於同一天內享用回程優惠。
5. 乘車優惠不得兌換現金及不可與其他優惠一併使用。
6. 《合約（第三者權利）條例》不適用於本條款及細則。
7. 如有任何爭議，香港鐵路有限公司保留一切最終決定權。

Terms & Conditions

1. The promotion period is from 1 December 2021 to 31 January 2022 in accordance with the daily operating hours of the MTR.
2. This offer is applicable to children aged 3 to 11 who hold a valid Child Octopus and take the Airport Express from Hong Kong, Kowloon or Tsing Yi Stations to AsiaWorld-Expo Station.
3. Children who wish to enjoy free rides on the Airport Express to the AsiaWorld-Expo Station must present the valid event proof with valid Child Octopus at the Airport Express Customer Service Centre at Hong Kong, Kowloon or Tsing Yi Stations before entering the gate. The offer will not be valid if the free ride on the Airport Express is not taken immediately after the offer redemption.
4. Children who enjoy the free Airport Express ride during the promotion period will not be eligible for any free MTR connection. The return trip must be made within the same day to enjoy the free ride offer.
5. The promotion offer cannot be exchanged for cash and cannot be used in conjunction with any other offers.
6. The Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance shall not apply to the terms and conditions herein.
7. MTR Corporation Limited reserves the right to make the final decision in the event of any dispute.